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ZAPISNIK 
2. izredne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 4. 5. 2018, ob 18. uri, 

v veliki sejni dvorani Občine Brda 
 
 

Prisotni svetniki: Edbin Erzetič, Teja Jelina, Oskar Kristančič, Silvan Peršolja, Karlo Passoni, Boris Šfiligoj, Aleš 
Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Žarko Kodermac, Lilijana Kastelic, Goran Simčič, Romana Velišček, Boris 
Rožič, Damijan Birtič, Domen Drufovka 
 
Opravičeno odsoten: Kostja Jelinčič 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Mateja Ambrožič, Mojca Treplak 
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Mnenje lokalne skupnosti h kandidatom za ravnatelja Osnovne šole Alojza Gradnika Dobrovo 

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 15 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan DNEVNI RED 2. izredne seje.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 2. izredne seje.   

 
Ad 3. 

 
Mnenje lokalne skupnosti h kandidatom za ravnatelja Osnovne šole Alojza Gradnika Dobrovo 
 
Predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Teja Jelina poda obrazložitev. 
   
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Občine Brda je dne 17. 4. 2018 s strani občinske uprave 
Občine Brda oz. župana Franca Mužiča prejela poziv, da naj na podlagi prošnje Sveta zavoda OŠ Alojza Gradnika 
Dobrovo, oblikuje mnenje lokalne skupnosti o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Alojza Gradnika Dobrovo 
in le-to posreduje v obravnavo in potrditev občinskemu svetu Občine Brda.  
V obravnavo so prejeli štiri (4) popolne prijave kandidatov, ki izpolnjujejo formalne pogoje razpisa za ravnatelja 
OŠ Alojza Gradnika Dobrovo.  
Na podlagi podane pisne prošnje po elektronski pošti, predsednici Sveta staršev OŠ Alojza Gradnika Dobrovo, 
ga. Tjaši Simčič ter njenemu pozitivnemu soglasju za udeležbo na sestanku Sveta staršev, se je komisija 
pridružila osebni predstavitvi kandidatov za ravnatelja dne 24. 4. 2018 na OŠ Alojza Gradnika Dobrovo. Po 
predstavitvi je komisija 18. redno sejo nadaljevala na Občini Brda, kjer so oblikovali predlog mnenja lokalne 
skupnosti o kandidatih za ravnatelja. 



 
1. Prva kandidatka je ALEKSANDRA LORBEK, profesorica sociologije in slovenskega jezika s književnostjo, 

trenutno zaposlena kot pomočnica vzgojiteljice v vrtcu, stara 43 let iz Maribora. 
2. Druga kandidatka NIKOLAJA MUNIH je v dopisu, ki ga je KMVVI s strani Občine Brda prejela dne 23. 4. 

2018, podala obvestilo, da odstopa od kandidature na razpisano delavno mesto ravnateljice OŠ Alojza 
Gradnika Dobrovo.  

3. Tretje kandidatke LEONIDE GREGORIČ ni bilo na predstavitev, opravičila ni podala. Iz gradiva je 
razvidno, da je profesorica razrednega pouka in diplomirana ekonomistka, trenutno zaposlena kot 
učiteljica na OŠ Dornberk, stara 60 let iz Nove Gorice. 

4. Kot četrti kandidat se je predstavil DAMIJAN MARINIČ, mag. zgodovine in sociologije, trenutno 
zaposlen kot v. d. ravnatelja OŠ Alojza Gradnika Dobrovo, star 52 let iz Vedrijana.  

 
Glede na podane predloge mnenj, Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu 
svetu Občine Brda, da se s tajnim glasovanjem opredeli za enega kandidata, s čimer bo predstavnikom 
ustanovitelja omogočeno konkretno glasovanje na Svetu zavoda OŠ Alojza Gradnika Dobrovo. 
 
Lilijana Kastelic, kot članica KMVVI pove, da sta se, kot že rečeno, predstavila le dva kandidata, ki sta imela zelo 
različni predstavitvi. Gospa je odgovarjala zelo jasno, medtem, ko jih je zelo zmotila izjava sedanjega v. d. 
ravnatelja, da je bil v kandidaturo prisiljen.  
 
Tudi Karlo Passoni, kot član KMVVI pove, da je bila predstavitev sedanjega v. d. ravnatelja zelo neprepričljiva. 
Komisija se je strinjala, da so na šoli potrebne spremembe. V kolikor sprememb ne bo, bo šola ostala na takem 
nivoju, kot je danes.  
 
Župan Franc Mužič izrazi razočaranje nad tem, kar je komisija zaznala. Resnično si je predstavljal drugačen izid.  
Prepričan je bil, da se med Brici da dobit ustrezne kadre. Ko je gradivo predal v odločanje KMVVI je zapisal, da si 
želi takega ravnatelja, ki bo dihal in živel z lokalnim okoljem. Potrebno se je zavedati, da je šola javni zavod, 
katerega ustanoviteljica je Občina Brda in ki kroji usodo vsega tega. Občinski svet je ključni organ, ki bo dal 
zadnjo besedo. Vseeno pa je ključnega pomena, kdo bo prva oseba, ki bo ta javni zavod vodila. Ni pomembna le 
neka lepa in prepričljiva predstavitev, ampak tudi to, kako se bodo stvari v bodoče izvajale v praksi.  
 
Teja Jelina pove, da je bila komisija zelo negativno presenečena.  
 
Lilijana Kastelic pove, da se je komisija predstavitev udeležila in bila prepričana v eno. Zgodilo se je ravno 
nasprotno. Poudari tudi, da so bili starši zelo razočarani. Starši so postavljali zelo konkretna vprašanja, vendar 
nanje odgovorov ni bilo.  
 
Boris Rožič je nad povedanim zelo razočaran. Prepričan je bil, da se bo prijavil kakšen boljši kandidat. Poda celo 
predlog za ponovitev javnega razpisa.  
 
Silvan Peršolja pove, da je v veliki dilemi, na kateri podlagi naj se odloči. Iz zapisnika KMVVI je razbral način 
govora oz. nastop sedanjega v. d. ravnatelja, ne pa konkretne vsebine. Na občinskem svetu je bila že večkrat 
izpostavljena želja po bolj ambiciozni šoli. Želel si je odgovor na vprašanje, ali lahko ta oseba popelje šolo na 
lestvicah nekoliko višje. Zelo težko se bo odločit med nekom, ki že vrsto let dela na šoli in med nekom, ki poda 
energično predstavitev. Zastopa stališče, da mora biti ta oseba zelo resna, da se pa mora občinski svet bolj 
jasno izrazit, kaj od šole pričakuje. Zanima ga tudi, ali so v teh 6-ih mesecih vodenja v. d. ravnatelja nastale kake 
spremembe. Za odločitev potrebuje več vsebine.   
 
Teja Jelina pojasni, da se je KMVVI predstavitve lahko udeležila, ni pa smela postavljati vprašanj.     
 
Silvan Peršolja je mnenja, da se je sedanji v. d. ravnatelja izpostavil, ker mu je mar do kolektiva.  
 
Oskar Kristančič meni, da je občinski svet v precepu. Pri prvi obravnavi kandidatov za  ravnatelja osnovne šole je 
potekala razprava v eni smeri in sicer, da se podpre kandidate, ki prihajajo iz Brd in bodo živeli z lokalnim 
okoljem. Pri drugi obravnavi pa gre zadeva v povsem drugi smeri. Potrebno se je vprašati, ali bo občinski svet 
podprl lokalne kandidate, ali bo zaupal stroki.   
 
Damijan Birtič pove, da so predstavitve namenjene temu, da se kandidata v kratkem času oceni, ali se je 
kandidat sposoben predstavit in pokazati, kako nastopa v javnosti. Predstavitve so sicer zelo kratke, vendar z 



razlogom. Sam verjame članom KMVVI in že to, da se je komisija soglasno odločila za tako mnenje, ima neko 
težo. Zakaj se kandidat ni potrudil oz. ni podal energije in vizije, da bi naredil predstavitev privlačno, nima 
odgovora.  
To je nabor kandidatov že za drugi javni razpis za ravnatelja šole in v primeru, da bi prišlo do ponovitve javnega 
razpisa, bo to samo ena stopnička nižje. Javni razpis je bil popolnoma legitimen in potrebno bo izbrati med 
tremi kandidati.  
Tudi na to, da se je kandidatka prijavila že na več javnih razpisov kaže na vztrajnost in željo po napredovanju. 
Pokazala je vizijo in strukturiranost delovanja v prihodnjem bodočem mandatnem obdobju. Enako nekaj 
pomeni tudi to, da se je kandidat zelo brezvoljno predstavil in da druga kandidatka ni podala niti opravičila o 
neudeležbi na predstavitvi. Ne strinja se s tem, da mora biti ravnatelj Bric. Potrebno je gledati nekoliko širše in 
se ne omejiti na lokalno okolje.  
Kandidatke osebno ne pozna, vendar se bo odločil na podlagi tega, kar je bilo predstavljeno s strani KMVVI. 
Dejstvo je, da je kandidatka imela zelo dobro predstavitev in da je drugi kandidat imel zelo slabo predstavitev, 
glede na to da je bil v privilegiranem položaju.  
 
Romana Velišček pove, da je bila prisotna na predstavitvi kandidatov, kot predstavnica staršev. Njo osebno in 
starše je najbolj prepričala prva kandidatka s predstavljenim programom. Lahko pove, da v 6-ih mesecih 
vodenja v. d. ravnatelja ni opazila nobene spremembe.  
Kandidatka je pokazala nekaj dobrih predlogov in idej za naprej, medtem ko jih kandidat ni, kar pomeni, da šola 
v bodoče lahko ostane na isti točki.        
Prav tako opomni na to, da učitelji niso imeli predstavitev in si tako dali možnosti odločati o obeh kandidatih, 
ker nimajo izraženega interesa. So v varnem okolju in nočejo spremembe.  
 
Boris Šfiligoj pove, da je iz razprave mogoče razbrati, da s sedanjim stanjem na šoli niso zadovoljni. Edina možna 
rešitev je zamenjava vodstva.  
Glede na predstavitev kandidatke, kot izhaja iz zapisnika KMVVI, je definitivno kandidatka boljša odločitev za 
ravnateljico šole.  
 
Aleš Simčič je zelo razočaran, saj je resnično pričakoval dobrega kandidata iz domačega okolja. Kdorkoli bo 
izbran za ravnatelja bo moral živeti z Brdi. Je pa proti ponovitvi javnega razpisa.  
 
Goran Simčič opozori na prvo predstavitev iz prvega javnega razpisa, ko se je ista kandidatka že predstavila. 
Predstavitev je bila slaba. Mogoče se je zaradi tega tudi sedaj bolje predstavila. Sam je za to, da se podpre Brica 
in je proti tajnemu glasovanju ter javno obrazloži svoj glas. Glasoval bo za Damijana Mariniča, saj že sedaj dobro 
pozna briške otroke in razmere, pa tudi kolektiv nujno potrebuje moško vodstvo.  
 
Silvan Peršolja obrazloži svoj glas. Glasoval bo za Damijana Mariniča iz zelo težkega premisleka. Postavil se je v 
njegovo kožo in poskuša razumeti njegovo reakcijo. Naveže se tudi na zadnjo predstavitev na seji občinskega 
sveta. Vedno si bo prizadeval, da se mu bo kot ravnatelju postavljalo zahteve.  
 
Karlo Passoni obrazloži svoj glas. Glasoval bo za kandidatko Aleksandro Lorbek. Glede na njeno predstavitev je 
podal pozitivno mnenje, k temu pa ga še bolj spodbuja dejstvo, da je bilo v zadnjem letu veliko razprave o šoli 
in da so na šoli potrebne spremembe. Sedaj je tukaj priložnost, da se to naredi.  
 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna se predstavitve sicer ni utegnila udeležiti, prav tako pa si ni predstavljala takega 
izida tudi s strani staršev, ki so dali jasno vedeti, da so proti sedanjemu stanju in si želijo sprememb. Po slišani 
razpravi je pred zelo težko odločitvijo. Dejstvo je, da je zelo težko sprejeti nekaj novega.  
 
Oskar Kristančič je pred dnevi bil na sestanku pri sedanjemu v. d. ravnatelja. Dobil je občutek, da se na šoli 
dogaja nekaj novega in da je zapihal nov veter. Zato bo kandidata nedvomno podprl.  
 
Žarko Kodermac pove, da gre za zelo kočljivo situacijo. Na eni strani je kontinuiteta z manjšimi spremembami,  
na drugi strani pa zelo velika sprememba, kar ni nikoli dobro za prostor kot je šola. Če se želi korenite 
spremembe se bo potrebno odločiti za kandidatko, če pa je nagnjenost k bolj umirjenim in previdnim 
spremembam se bo potrebno odločiti za kandidata. Osebno se nagiba k bolj umirjenim spremembam. Kot 
podžupan je že velikokrat sodeloval s šolo in njenim vodstvom. Sodelovanje je bilo zelo dobro. Tudi v zadnjih 6-
ih mesecih se je že večkrat srečal z v. d. ravnateljem in mora poudariti, da je bilo to sodelovanje zelo korektno 
in da je bil nad tem pozitivno presenečen.  
      



Boris Šfiligoj pove, da je sedaj vsa teža na občinskem svetu, da se z glasovanjem odloči za enega kandidata.   
 
Predsedujoči Goran Simčič predlaga, da se glasuje o predlogu KMVVI o izvedbi tajnega glasovanja. 
 
Goran Simčič da na glasovanje predlog SKLEPA 
Občinski svet Občine Brda soglaša s predlogom KMVVI, da se Občinski svet Občine Brda opredeli za enega 
kandidata s tajnim glasovanjem. 
 
ZA je glasovalo 9 svetnikov, PROTI pa 6 svetnik. Sklep je sprejet. 
 
Goran Simčič pojasni, da skladno s poslovnikom, komisijo za tajno glasovanje vodi predsedujoči. Občinskemu 
svetu v sprejem predlaga dva člana komisije in sicer Damjana Birtiča in Domena Drufovka.  
 
Goran Simčič da na glasovanje predlog SKLEPA 
Občinski svet Občine Brda se strinja, da se v komisijo za tajno glasovanje imenuje Damjana Birtiča in Domena 
Drufovka. 
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Predsedujoči prekine sejo, da občinska uprava pripravi vse potrebno za izvedbo tajnega glasovanja. 
Predsedujoči člane sveta seznani, da se izvede tajno glasovanje, ki bo potekalo v prostoru male sejne sobe (v 
prvem nadstropju upravne stavbe Občine Brda). 
 
 



 
 



 
 



 
Predsedujoči razglasi rezultate tajnega glasovanja: 

• LEONIDA GREGORIČ je prejela 0 glasov.  

• ALEKSANDRA LORBEK je prejela 7 glasov.  

• DAMIJAN MARINIČ je prejel 8 glasov.   
 
Občinski svet Občine Brda je sprejel SKLEP 
 

Občinski svet Občine Brda daje pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnatelja Osnovne šole Alojza Gradnika 
Dobrovo naslednjemu kandidatu:  
DAMIJAN MARINIČ, Vedrijan 9, 5211 Kojsko 

 
 
Seja zaključena ob 19.25.    
 
 
 
     Zapisničarka                                     Predsedujoči                           Direktorica občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                                 Goran Simčič                                              Anita Manfreda 
 


